

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁1/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
31A	RC2UA680E	34A	ML2UC203E	37A	ML2UC246D	40A	CT2UC560E	43A	CT2UC172E
31B	ML2UC474D	34B	ML2UC058D	37B	CT2UC323E	40B	ML2UC256E	43B	CT2UC185E
31C	CT2UC364D	34C	CT2UC198E	37C	CT2UC396E	40C	ML2UC443E	43C	ML2UC364D
32A	CT2UC638E	35A	ML2UC339D	38A	HK2UA213E	41A	CT2UC491D	44A	ML2UC417D
32B	CG2UA301D	35B	CT2UC544E	38B	CT2UC329D	41B	CT2UC349E	44B	CT2UC390E
32C	ML2UC321E	35C	CT2UC446E	38C	CT2UC058Y	41C	RC2UA637D	44C	CT2UC112E
33A	HK2UA215E	36A	ML2UC532D	39A	CG2UA392E	42A	RG2UA067E	45A	ML2UC229E
33B	CT2UC220E	36B	CT2UC386D	39B	RC2UA710E	42B	ML2UC462D	45B	CG2UA311E
33C	ML2UC365E	36C	CT2UC383E	39C	CT2UC556E	42C	CT2UC586D	45C	ML2UC270E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁2/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
46A	ML2UC198D	49A	CG2UA384E	52A	RC2UA761D	55A	ML2UC259E	58A	CT2UC374E
46B	ML2UC237D	49B	CG2UA366D	52B	ML2UC176D	55B	CT2UC214D	58B	CT2UC078D
46C	CT2UC082D	49C	ML2UC428D	52C	ML2UC403D	55C	HK2UA216E	58C	CT2UC201D
47A	RC2UA795E	50A	ML2UC452E	53A	CT2UC615D	56A	ML2UC133E	59A	HK2UA189D
47B	HK2UA208E	50B	CG2UA363D	53B	ML2UC450E	56B	CT2UC367D	59B	CT2UC488D
47C	CT2UC548D	50C	RC2UA650D	53C	ML2UC008E	56C	ML2UC188D	59C	CT2UC120E
48A	HK2UA224E	51A	RC2UA762E	54A	CT2UC065D	57A	RC2UA788E	60A	CT2UC427D
48B	RC2UA672D	51B	RC2UA679E	54B	ML2UC262E	57B	RC2UA692D	60B	RC2UA747D
48C	CT2UC380D	51C	CT2UC091D	54C	CT2UC117D	57C	ML2UC230E	60C	HK2UA190D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁3/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
61A	CT2UC401E	64A	RG2UA042D	67A	CT2UC273E	70A	ML2UC502E	73A	ML2UC458D
61B	CG2UA330E	64B	ML2UC250E	67B	CG2UA400D	70B	CT2UC330D	73B	CT2UC629D
61C	CT2UC575D	64C	CT2UC101D	67C	ML2UC441E	70C	CT2UC511E	73C	CT2UC088D
62A	RC2UA693D	65A	CT2UC420D	68A	ML2UC186E	71A	RC2UA764E	74A	ML2UC140E
62B	CT2UC607D	65B	CT2UC549E	68B	CT2UC257E	71B	ML2UC340Z	74B	ML2UC314D
62C	CT2UC409D	65C	ML2UC154E	68C	CT2UC493D	71C	CG2UA375E	74C	RC2UA787E
63A	ML2UC392D	66A	CT2UC051Y	69A	RC2UA730E	72A	ML2UC136D	75A	ML2UC084Z
63B	CT2UC114E	66B	CT2UC123D	69B	ML2UC470D	72B	CG2UA342D	75B	RC2UA755E
63C	CG2UA378E	66C	HK2UA194D	69C	CT2UC320E	72C	RC2UA690E	75C	ML2UC477E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁4/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
76A	ML2UC138E	79A	ML2UC522D	82A	CT2UC079D	85A	ML2UC401D	88A	CT2UC510D
76B	ML2UC423E	79B	ML2UC263D	82B	CT2UC285D	85B	RG2UA045E	88B	ML2UC352E
76C	CG2UA316D	79C	ML2UC431E	82C	HK2UA199D	85C	CT2UC122D	88C	ML2UC297D
77A	CT2UC359E	80A	ML2UC171D	83A	ML2UC089E	86A	ML2UC096D	89A	RC2UA663E
77B	ML2UC097D	80B	CT2UC636E	83B	CT2UC613E	86B	CT2UC212E	89B	ML2UC555E
77C	ML2UC465E	80C	CT2UC464D	83C	CT2UC307D	86C	ML2UC545E	89C	ML2UC249D
78A	CT2UC546D	81A	RC2UA704D	84A	ML2UB999D	87A	CG2UA302E	90A	CT2UC110E
78B	RA2UA057E	81B	ML2UC329D	84B	RC2UA794D	87B	CT2UC363E	90B	CT2UC160D
78C	CT2UC316D	81C	CT2UC072D	84C	ML2UC351D	87C	ML2UC415E	90C	ML2UC269D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁5/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
91A	CT2UC261D	94A	RC2UA682E	97A	CT2UC442D	100A	RC2UA641E	103A	RC2UA702E
91B	CT2UC167D	94B	RC2UA725E	97B	ML2UC001D	100B	ML2UC342D	103B	CT2UC514Z
91C	ML2UC211E	94C	ML2UC043D	97C	ML2UC066E	100C	ML2UC122E	103C	RC2UA783E
92A	ML2UC022D	95A	CT2UC399D	98A	ML2UC159E	101A	ML2UC377D	104A	ML2UC067D
92B	CT2UC107D	95B	RC2UA736D	98B	RC2UA743D	101B	CT2UC583E	104B	ML2UC200D
92C	CT2UC270D	95C	ML2UC119E	98C	ML2UC336D	101C	ML2UC303D	104C	CT2UC315D
93A	ML2UC062E	96A	CT2UC392D	99A	CT2UC537E	102A	ML2UC447E	105A	CT2UC192D
93B	ML2UC454E	96B	RC2UA638E	99B	CT2UC052D	102B	ML2UC547E	105B	CT2UC276E
93C	CT2UC628D	96C	CT2UC295D	99C	CT2UC516E	102C	ML2UC498E	105C	CT2UC373E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 11:30 a.m. to 11:45 a.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：11:30 a.m.至 11:45 a.m.

Page 頁6/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
106A	ML2UC482D								
106B	CT2UC345E								
106C	CT2UC225D								
107A	ML2UC127D								
107B	RC2UA653E								
107C	ML2UC264E								



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

87471585.2